

Mayor Nelson: It sure turned me into a very lazy person. I rely on others to do everything for me. I don't know whether that's good or bad. I think it's good.

Some hon. members: Oh, oh.

The Chairman: I've been telling my wife that our relationship has grown weaker ever since we bought a dishwasher. The two of us used to wash and dry, and now the machine does the talking.

Mayor Nelson: That's what I want next.

• 1010

The Chairman: Well, captain, how is our time?

Mr. Cote: Elvis is starting to wiggle here.

The Chairman: I haven't even heard music yet.

Mr. Cote: You have to give him \$1,000 or he doesn't open his mouth.

The Chairman: We have to catch that plane.

Mr. Cote: If there is any way I can help you, get hold of Peter here and I will try to assist you in whatever way I can. I have a couple of workers who are very knowledgeable about the CMHC program, so we can probably get some information for you about how Saskatchewan Housing operates, for one thing.

Mayor Nelson: Lately they have been very co-operative in talking to us and asking us what they can do.

The Chairman: As long as it results in more than just conversation, then you are all right.

The meeting is adjourned.

Mme Nelson: Il est certain que cela m'a rendue très paresseuse, parce que je demande aux autres de faire tout pour moi. Je ne sais pas si c'est bien ou mal. En fait, je crois que c'est bien.

Des voix: Oh!

Le président: Je n'arrête pas de dire à ma femme que notre ménage s'est affaibli le jour où nous avons acheté un lave-vaisselle. Auparavant, nous pouvions discuter pendant que nous faisons la vaisselle. Aujourd'hui, il n'y a plus que la machine qui parle.

Mme Nelson: J'en voudrais un quand même.

Le président: Capitaine, où en sommes-nous avec l'horaire?

M. Cote: Elvis commence à s'agiter.

Le président: Je ne l'ai pas encore entendu chanter.

M. Cote: Il faut lui donner 1,000\$ pour qu'il ouvre la bouche.

Le président: Nous avons un avion à prendre.

M. Cote: Avant de partir, je dois vous dire que je vais essayer de vous donner toute l'aide possible. J'ai quelques adjoints qui connaissent très bien le programme de la SCHL, et je suis sûr que nous pourrons sans doute vous donner aussi des renseignements sur la Société d'habitation de la Saskatchewan.

Mme Nelson: Depuis quelque temps, elle fait preuve d'une excellente coopération. Ses représentants nous parlent et nous demandent ce que nous voulons.

Le président: C'est très bien, à condition qu'ils ne se contentent pas de parler.

La séance est levée.